
Referat FAU-møte 25. april 2019 

Tilstede Ingen vara for 6. trinn 
 Joachim Deisz (for 5. trinn) 
 Ingen vara for 3. trinn 
 Thomas Sørensen (leder, for 7. trinn) 
 Lena Leikvoll (for 2. trinn)  
 Kristin Whitehouse (for 1. trinn - referent) 
 Ingen vara (for 4. trinn) 
 Truls Larsen (rektor) 

Forfall: Janne Høyvik Hellebø, Frode Monsen, Kristine Fossbakk 

Nr Sak Ansvarlig 
1.  Status fra rektor 

• Se sak 2 og 3 

 

2.  Kvalitetsoppfølgingsmøtet 

• Thomas og rektor deltok og orienterte fra 
kvalitetsoppfølgingsmøtet, som fant sted på skolen torsdag 25. 
april. Vurderingskryss: hva er bra med skolemiljøet og hvorfor? 
Arbeid med trivselsleder er positivt, tydelig rektor er bra, setter 
fokus på skolemiljø, antimobbeprogram (Oliveus), elevene virker til 
å ha det bra. Hva kan bli bedre? Generell kommunikasjon mellom 
skole og hjem, tilgjengeliggjøre informasjon, regler og retningslinjer 
knyttet til sosialt miljø, informasjon om roller og ansvarlige på 
skolen. Videreutvikling kompetanse på skolen. Utvikle tydelig felles 
plattform. Antimobbeprogrammet fungerer dersom man følger alle 
punktene og dette er krav dersom dette skal implementeres. 
Tilbakemelding på at lærerne opplever som foreldregruppen som 
passive og lite engasjerte. Elever fra 7. trinn gjorde et godt inntrykk 
på møtet, de hadde en presentasjon om læringsmiljø. Rektor viste 
også resultater fra kartleggingsprøver innen leseferdigheter og 
tallforståelse (1.-3. trinn). Generelt positiv tilbakemelding fra 
lærerne i kvalitetsoppfølgingsmøtet 
 

• Forslag; få inn lærerne til FAU for å fortelle hvordan de jobber og 
hvordan de opplever foreldrene 

 

• Orientering om foreldreundersøkelsen: 54% svarte. 
Foreldreundersøkelsen viser at skolen og særlig SFO har forbedret 
seg fra tidligere år, det er gledelig. Resultatene fra 
kartleggingsprøver er gode for enkelte av trinnene. Selv om de 
faglige resultatene fremdeles ikke er gode nok, peker pilene så 
smått i rett retning etter flere år med svak utvikling 

 
 

 

 

3.  Nasjonale prøver: Rektor presenterte resultater fra nasjonale prøver for 5. 
trinn. Ikke gode resultater på disse, men det er satt inn tiltak for å forbedre. 
Det er blant annet laget årsplan for lærerne relatert til kartleggingsprøvene, 
for å sikre god gjennomføring og at elevene lærer det de skal 

 



 
4.  Saker fra trinnene: 

• 1. trinn:  
o Jeg lurer på hva som skal skje på den tomme grusplassen 

ved siden av skolen? Har tidligere hørt at den ikke kunne 
brukes pga konflikt m nabo/tomt.. men nå har vel Bergen 
kommune kjøpt det huset så vidt jeg har forstått. Slik jeg 
forstår på min 4 klassing har ikke barna lov til å bruke ball 
på skoleplassen. De må gå helt bort på fotballbanen i 
storefri. Kunne ikke denne plassen blitt gjort om til en 
ballbinge? Det hjelper ikke at vi venter på en bedre skole 
snart, for våre barn er den midlertidige skolen deres 
barneskole! Ball er inkluderende og en enkelt måte å finne 
på noe sammen. Håper en binge kan prioriteres her. I alle 
fall legge til rette for at plassen kan brukes til ballspill, høyt 
gjerde?  

Svar: planene for området er at det blir hjertesone (område rundt 
skolen hvor det ikke skal være trafikk). Rektor vil for øvrig 
videreformidle ønsket til Byrådsavdeling for skole, barnehage og 
idrett. Vi utformer et brev på dette 

 

5.  Annet:  

• Chromebook og apper tilgjengelig – det finnes ikke noe system for 
godkjenning av apper, kommunen må ha egen brukeravtale for 
hver leverandør av apper, dette forsinker tilgangen på relevante 
apper 

 

 

Neste FAUmøte er torsdag 23. mai kl 1900 


